
 

 
 
 
 
Het college van B & W Waalwijk, 

Postbus 10150, 

5140 GB Waalwijk 

 

Waalwijk, 30 december 2020 

 

 

Onderwerp: schriftelijke vragen op grond van artikel 47 van het Reglement van 

Orde// Huizen van het gas !? 

 

 

Geacht college, 

 

Het onderwerp Duurzaamheid staat hoog op de politieke agenda’s. En terecht. Wij 

hebben zuinig te zijn op onze leefomgeving. Het is niet om het even hoe wij hiermee 

omgaan, laat staan hoe wij deze overdragen op de navolgende generatie (-s). 

 

Wanneer het gaat over duurzaamheid, gaat het vaak over windmolens. Ook in de raad 

van Waalwijk zal het hier zeker nog over gaan. Het gaat daarnaast over zonneparken, 

zonnevelden en zonnedaken. Een onderwerp dat naar onze bescheiden mening nog te 

weinig aandacht krijgt, betreft de mogelijkheden die waterstof biedt. Verschillende malen 

heeft de SGP fractie hier in de raad op gewezen. Zowel als alternatieve brandstof voor 

motorvoertuigen en andere energieverbruikers als voor het verwarmen van woningen en 

bedrijfsgebouwen. Wij hebben ons steeds verre van overtuigd getoond dat de 

warmtepomp voor alle woningen een oplossing is.  

 

Over enkele maanden, wanneer wij ons niet vergissen en we gezond blijven, gaan we het 

in de raad hebben over het onderwerp “huizen van het gas”. Het is absoluut belangrijk 

dat we ons, voor we dit onderwerp gaan behandelen, terdege verdiepen in de 

mogelijkheden en onmogelijkheden. Het is een thema dat vele huishoudens vroeg of laat 

zal raken en als lokale overheid dragen we jegens deze huishoudens een bijzonder grote 

verantwoordelijkheid. Nu kwamen in deze donkere dagen voor Kerst 2 artikelen onder 

onze aandacht, waar wij graag uw aandacht voor willen vragen. Wij verwijzen u in deze 

naar: 

 

Brabants Dagblad maandag 21 december 2020 

 

• Titel: Helemaal zonder gas kan Nederland niet. 

• Interview met  TU/e-hoogleraar Han Slootweg 

 

Kern / samenvatting: 

Oudere woningen van vóór 1980 kunnen moeilijk helemaal 'van het gas af' gehaald 

worden. Dat zegt TU/e-hoogleraar Han Slootweg. Veel te duur en technisch heel 

ingewikkeld. Daarom moeten de gasleidingen blijven liggen. Die kunnen dan op termijn 

gebruikt worden voor 'groen' gas én waterstof. 

 



Waterstof Magazine 18 december 2020 

 

Titel: Nederland: test met waterstof in oude aardgasleidingen is geslaagd 

 

Kern / samenvatting: De test die netbeheerder Stedin heeft uitgevoerd met het 

verwarmen van woningen met waterstof is geslaagd. In veertien sloopwoningen in 

Uithoorn zijn de afgelopen twee weken de oude aardgasleidingen getest met waterstof en 

hebben cv-ketels op waterstof de panden verwarmd. Stedin werkte bij de test samen 

met woningcorporatie Eigen Haard, de gemeente Uithoorn en energieconsultant DNV GL. 

Feenstra voert werkzaamheden aan de binnen-installatie uit en Nefit Bosch en Remeha 

leveren de waterstof cv-ketels.   

 

Graag verwijzen wij u naar de betreffende artikelen voor de volledige inhoud. Mogen wij 

u hieromtrent de volgende vragen stellen: 

 

1. Hoe ziet u in Waalwijk de concrete invulling van uw voornemen dat alle huizen 

van het gas af gaan, voor u? 

2. Hoe kijkt u aan tegen de inhoud van beide artikelen, met name wat wordt gesteld 

over de warmtepomp als verwarmingsbron voor oudere woningen? 

3. Hoe kijkt u aan tegen de bruikbaarheid van het bestaande gasnetwerk voor de 

distributie van waterstof naar woningen? Geldt dit ook voor bedrijven? 

4. Waar we nu in uw plannen veel lezen over isolatie, maatregelen die bewoners 

kunnen treffen, en warmtepompen, zijn wij benieuwd welke plaats waterstof gaat 

krijgen in de transitievisie warmte. Kunt u hier op ingaan? 

5. Is de gemeente Waalwijk bereid op het gebied van waterstoftoepassingen een 

voortrekkersrol te gaan vervullen, of prefereert u de rol van volgzame gemeente 

op dit onderwerp? Kunt u dit uitleggen aan de hand van uw ambities?  

6. In zowel de personenwagenwereld als in de omgeving van de (zware) 

bedrijfswagens gaat waterstof in de toekomst een rol spelen als energiedrager. 

Snel tanken en een ruime actieradius zijn belangrijke argumenten voor de 

gebruikers, om dit traject met zeer grote belangstelling te volgen. Hoe gaat 

Waalwijk hier als duurzame gemeente en logistieke hotspot mee om? Welke 

concrete voornemens staan u hierbij voor ogen? 

 

Uw reactie zien wij graag binnen de hiervoor staande termijn van u tegemoet en wij 

verblijven, 

 

met hoogachting en beleefde groet, 

 

Raadsfractie SGP 

 

 

 

Richard Tiemstra     Henk van Zelst 

 

 


